
Oświadczenie złożone 

przez senatora Leszka Czarnobaja 

na 11. posiedzeniu Senatu 

w dniu 19 lutego 2016 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra rolnictwa i rozwoju wsi Krzysztofa Jurgiela 

Szanowny Panie Ministrze! 

W związku z licznymi interwencjami rolników z terenu Powiśla i Żuław w moim biurze 

senatorskim w Kwidzynie zwracam się do Pana Ministra z zapytaniem, kiedy będą wypłacane dopłaty 

do każdego uprawianego hektara za rok 2015. 

Podczas moich spotkań z wyborcami i samorządowcami gmin z terenów powiatu kwidzyńskiego, 

sztumskiego, malborskiego i nowodworskiego wielokrotnie proszono mnie o udzielenie informacji na 

temat przyczyn opóźnień w wypłatach dopłat. Zwracano mi uwagę, że od wejścia Polski do Unii 

Europejskiej zainteresowani dopłatami rolnicy wypełniali wnioski wiosną, a pod koniec roku 

kalendarzowego Agencja Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa przelewała pieniądze, tak aby 

można je było wykorzystać na wiosenne zasiewy. Do chwili obecnej większość uprawnionych do 

otrzymania dopłat nie otrzymała należnych środków. 

W związku z przedstawioną kwestią proszę Pana Ministra o odniesienie się do opisanej sytuacji i 

podanie terminu zrealizowania wypłat rolnikom dopłat do każdego uprawianego przez nich hektara za 

rok 2015. 

Z poważaniem 

Leszek Czarnobaj 

 


